

大順中耕管理機

TASOON TS-700K CULTIVATOR

台灣中耕管理機第一品牌

No.1. TAIWAN TASOON AGRICULTURAL MACHINERY

本公司通過**SGS ISO 9001:2008**品質管理系統認證,榮獲英國**UKAS**驗證證書(含開發設計)
榮獲國內外多項發明及新型專利 Win the invention patent & utility model patent in Taiwan and oversea



操作便捷 超平衡

機身堅固 超耐用

扭力強大 超效率



ISO 9001 : 2008

四大功能

鬆土、作畦

開溝、培土

MULTI-PURPOSES

PULVERIZING,

BEDDING

FURROWING,

BANKING



榮獲臺灣發明專利

★ 百分百守護使用者安全的耕耘刀軸防鬆脫設計 ★

榮獲臺灣新型專利(選購)

★ 聯結鍊箱可獨立控制刀貝運轉的嚙合式離合器系統 ★



菜園培土作業Banking



花園中耕鬆土Pulverizing



筍園單邊培土Banking



石頭地開溝Furrowing & Bedding

導入榮獲發明專利的“快速拆裝模組化系統”，可變化為“自走式離心錘刀碎枝除草機或自走式圓盤割草機”

SF-660, TS-H800

離心錘刀式碎枝除草機
Centrifugal Hammer Knife Weeder



TS-M80A

自走式割草(割稻樁)機
Rotary Brush Mower



- **安全性設計:** 1. 耕耘軸與耕耘刀具採用啮合方式聯結，並以中心螺栓及保險片加以固定增加操作安全性。本設計榮獲台灣發明專利
2. 耕耘部聯結鍊箱可選購加裝獨立控制刀具運轉的啮合式離合器系統。本設計榮獲台灣新型專利
- **人性化設計:** 1. 操縱把手可180°迴轉及五處定位點與上下高度五段式調整，任何操作者皆適用。
2. 行走輪及耕作鐵輪的變換使用拆裝簡易的活動插梢固定。
- **工作效率高:** 1. 行走部可前進四檔、後進二檔，多樣化的速度選擇。並具有左右轉向離合器系統，操作靈活。
2. 耕耘刀軸旋轉有四檔速，耕耘刀具從24~60公分寬窄變化多，可進行鬆土、除草、開溝、培土等工作。
- **使用廣泛性:** 1. 適用於菜園、花園、菸園、豆園、甘蔗園、茶園、果園、雜糧作物區
2. 耕耘部具有容易拆裝組合的系統，一機多用途。可選購加裝大順牌SF-660、TS-H800離心錘刀式碎枝割草機、TS-M80A圓盤式割草機等。本設計榮獲台灣發明專利。
- **引擎型式:** 採用油濾式空氣濾清器引擎，有效過濾塵土，可延長引擎使用壽命。

- ※Design of security: 1. Tillage axle connect tillage blade are in mesh, it is use bolt and safety piece will increase operation of security. Originally design and win the invention patent in Taiwan.
2. Chain case can be option to attached with independent control tillage blade rotate of mesh type clutch system. Originally design and win the utility model patent in Taiwan.
- ※Design of humanity: 1. Control handle easy to operate by 180° reversible handle and highness adjustable handle from five fixed position.
2. The walk wheel and cultivation iron wheel uses the easy to disassembly of fixed pin.
- ※High efficient of work: 1. In wheel axle speeds separated forward 4 sections and reverse 2 sections and right & left to turn in the clutch system
2. In rotary part rotate axle speeds have 4 sections. Tillage blade operating wide and narrow various changes from 24 to 60cm, the machine suitable for pulverizing, bedding, weeding, furrowing, banking.
- ※Generally Used: 1. Suitable for flower and vegetable garden, tobacco, beans field, sugar cane and tea plantation orchard, food grain corps etc.
2. Rotary parts ease to disassemble of system. The machine is multiuse can be attached with TASOON model SF-660 or TS-H800 centrifugal hammer knife weeder and TASOON model TS-M80A lawn mower for weeding. Originally design and win the invention patent in Taiwan.
- ※Engine Type: Air cleaner used oil bath type engine, filter the dust effectively, the engine use life extend.

規格表/SPECIFICATIONS(Rubber Wheel/2000rpm/3.5*7)

本表僅供參考/This list is just for references only which is subject to change without notice.

機體尺寸/ Dimension (mm)	L×W×H：1650×700×950				
車輪速度/ Wheel (km/h)	前進 1./ Fwd.：1.39、前進 2./ Fwd.：2.00、前進 3./ Fwd.：4.62、前進 4./ Fwd.：6.93、後退 R1./ Rev.：1.70、後退 R2./ Rev.：2.48				
耕耘部轉速/ Rotary speed (rpm)	4檔速/ Four speed change: (1)300 (2)407 (3)569 (4)771			輪胎規格/ Tire	350-7
作業寬度/ Operating width (mm)	240~900			作業深度/ Operating depth (mm)	120~300
聯結鏈箱/ Chain case	嚙合式離合器系統(選購)/Mesh type clutch system(Option Attachements)			重 量/ Dry weight (kg)	125(含中耕刀組)
操縱把手/ Handle control	180°迴轉五處定位點及五段高度調整/ 180°Reversible handle and highness adjustable handle from five fixed position				
引擎型式/ Engine model	MITSUBISHI GB290L	MITSUBISHI GT1000L	MITSUBISHI GT300L	MITSUBISHI GB300LNVL	MITSUBISHI GB400L
最大馬力/ Output (ps/rpm)	8.0 / 2000	10.0 / 2000	10.0 / 2000	10.0 / 2000	13 / 2000
重 量/ Dry weight (kg)	29	30	30	30	38
濾 清 器/ Air cleaner	大型油濾式/ Oil-bath type				

201410



建凱企業股份有限公司
GEN KAI ENTERPRISE CO., LTD.
臺灣大順動力農業機械

◆ 723 台南市西港區樣林里太西1號
◆ <http://www.cultivator.com.tw>
◆ TEL:886-6-7958866 FAX:886-6-7961166